
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

      ’s-Hertogenbosch, 7 oktober 2015   

Schriftelijke vragen m.b.t. Groen en klimaatverandering 

 
Geacht College, 
 
De zomer van 2015 kende veel uitersten: van droogte tot overmatige regenval. Dit 
heeft ertoe geleid dat vooral sommige bomen en andere planten in de stad moesten 
lijden onder een gebrek en vervolgens een overmaat aan water. Ambtelijke navraag 
heeft ons geleerd dat als gevolg hiervan een aantal, met name jonge bomen en zieke 
kastanjes, uitgedroogd zijn en deze zomer niet, of amper overleefd hebben. Volgens 
klimatologen zijn de volgende jaren wederom vergelijkbare weersomstandigheden te 
verwachten zodat ervan uit kan worden gegaan dat het dit jaar niet om een 
eenmalige uitschieter ging. De gemeente ’s-Hertogenbosch heeft een actief 
bomenbeleid om deze zoveel mogelijk te beschermen. Daarom hebben wij de 
volgende vragen. 
 

1. Op welke manier wil het college de ontstane schade herstellen? Welk budget 
is hiervoor beschikbaar? 

 
2. Heeft het college al zicht op de voorziene implicaties van de 

klimaatverandering op het bomenbestand en de biodiversiteit in de stad? Hoe 
wil het college op deze gevolgen reageren? 

 
3. Welke acties en maatregelen zal het college nemen om schade door 

overmatige droogte en/of natheid in de toekomst te beperken? 
 
 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Esther de Ruiter 
René Vonk 
 

 


